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Date: Aug. 10, 2014. 

 

Authorization Letter 
 
 Hong Kong-Simferopol 

 
Hereby is confirmed that “PULSAR LIMITED" LLC (Simferopol, Russian Federation), as a competent 

dealer of “EVEREXCEED INDUSTRIAL COMPANY LIMITED”, has been duly entitled and empowered to 
send products to an authorized certification organizations, sell the whole range of products manufactured by 
“EVEREXCEED” all over Russian Federation and Eurasian Economic Union, present these products at 
tenders, submit bids, conclude supply agreements, guarantee origin and quality of the supplied products as 
well as  quarantee and provide with appropriate post-sale service. 
 
The above terms shall last for the period from the date of issuance till  31 December 2020. 
 

 
 
 
Гонконг-Симферополь Дата: 10 Августа 2014 г. 
 

Этим подтверждается, что ООО "ПУЛЬСАР ЛИМИТЕД" (г.Симферополь, Российская 
Федерация), как полноправный дилер компании "EVEREXCEED INDUSTRIAL COMPANY LIMITED", 
должным образом уполномочено направлять продукцию на сертификацию в уполномоченных 
организациях, вести продажу на территории России и ЕАЭС всего спектра продукции производства 
"EVEREXCEED", представлять эту продукцию на тендерах, предоставлять ценовые предложения, 
заключать сделки, гарантировать происхождение и качество поставляемой продукции, а также 
гарантировать и обеспечивать послепродажный сервис. 
 
Вышеуказанные условия действуют в период с даты выдачи до 31 декабря 2020 года. 
 
 
 
 
 
Signed for EVEREXCEED INDUSTRIAL CO. LTD by 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Leo Wang 
Overseas Director of Sales 


